
INSATSER I DE LOKALA ARBETSGRUPPERNA 
KRING TRYGG OCH SÄKER.
Brå Nacka möte den 17 febr.



Arbetsgruppen Droger och alkohol

• Systembolaget Saltsjöbaden informerar om en man som "rekryterar" unga 
(över 20) att ”hänga” med honom. Det har gjorts incidentrapporter och ska nu 
göras polisanmälningar. 

• Diskussion kring falskleg på systembolaget och falskleg generellt. Information 
bör gå ut till föräldrar om att det är ett brott som sticker ut negativt i Nackas 
Stockholmsenkät.

• Ungdomar som druckit på fest tar moppebilen hem. Sannolikheten att bli 
stoppad är låg. Frågan lyfts med skolorna att bjuda in trafikpolisen i Nacka för 
att kommunicera kring detta. 

• Nattvandrare informerar om att det är personer från andra kommuner som 
säljer droger i Fisksätra. 

          

FISKSÄTRA/SALTSJÖBADEN.



Arbetsgruppen Trygghet
• Vad gäller information till hushållen så har man kommit fram till att kommunen och Stena 

delar på kostnaden av utskicket. Att man har en person stationerad på biblioteket för att 
ta emot synpunkter från medborgarna. Vem som är avsändaren av utskicket ska 
diskuteras vidare.

• Det finns en oro i området över att det ska bli stökigt när den nya fritidsgården öppnar. 
Förslag att de boende i området för en dialog med fritidsgården och samtalar med dem 
vad de är oroliga kring. 

• Från en boende i Fisksätra har det framkommit att trygghetsvärdarna upplevs trigga igång 
ungdomar till bråk genom att ha ett aggressivt sätt att prata med dem. Det har även 
kommit in annan kritik mot dem. BRÅ har blivit informerad och det pågår en diskussion 
om hur deras uppdrag kan omarbetas. 

• Nattvandrarna får inget SL-kort som gäller vardagar. De behöver föra dialog med 
nattvandring.nu. Lyckas de inte få kontakt med dem så ska Nattvandrarna kontakta Jan L. 
så för han det vidare till ansvarig på Arriva.

Fisksätra/Saltsjöbaden.



Arbetsgruppen Alkohol och droger

• Björknäs skola och JP. planerar att få igång nattvandring snarast, då de ser ett 
behov av det. 

• Hur ska man kan lösa problemet med de ungdomar som blivit avvisade från, 
eller väljer att inte gå på fritidsgård? Man har även märkt att de ungdomar som 
blivit avvisade på en fritidsgård väljer att gå till en annan. Förslag  att sätta in 
sociala insatsgrupper för att fånga dem. 

• Förslag på mobilisering till dagvandring via app. Smidigt  om man inte behövde 
gå via skolan utan att man bara kan skriva upp sig via Appen när man har 
möjlighet att vandra. 

Boo



Arbetsgruppen ”Brottsförebyggande”
• Två grupperingar av ungdomar stökar på biblioteket. Förslag till åtgärd att snabbt 

kontakta Trygghetsvärden Sharon, Polarna eller Folkans Fritidsgård. 

• Det har varit en rad incidenter i Ormingehus. För ett par veckor sedan var det inbrott 
och vandalisering av lokaler. Förslag till åtgärd är att Janne L. samordnar så att ett 
möte kan hållas med fastighetsägaren Rikshem och övriga berörda.

• Polarna ser att ROS (Respekt och självrespekt) i skolor  har bra positiv effekt i 
relationen till ungdomar de träffar på kvällar och nätter.

• En del av de ungdomar som tidigare hängde utanför det nu stängda ”Mians Livs”, 
dyker ibland upp utanför sporthallen på lördagskvällarna då Folkans fritidsgård har 
verksamhet. Ibland skapar detta otrygghet bland de ”schyssta” ungdomarna. Alla 
goda krafter kommer gemensamt att  hålla lite extra koll på detta.

Boo



Arbetsgruppen ”Brottsförebyggande”
• Skadegörelse på Wallenstams fastigheter. Klotter, glaskross, förstörelse av 

garage på höjden. Åtgärder: Wallenstam försöker identifiera vilka det är och  
gör polisanmälningar. Alla försöker ta reda på vilka tider det händer och 
vilka det är. Hanna-Liisa ger Wallenstam kontaktuppgifter till de som jobbar 
med sociala bostadskontrakt.

• Coop har problem med upp emot 20 st 12-13 åringar. De stökar,  snattar 
och viss skadegörelse, vilket skapar otrygghet hos personalen. Förslag att 
bjuda in alla berörda för att skapa en lägesbild av problematiken och prata 
om vem som kan göra vad. Ett förslag från Älta IP är att öppna kafeterian på 
IP och erbjuda mellis m.m.

• Ordningsregler i Älta centrum håller på att tas fram. Fritidsgården har 
skickat sina till centrum för kännedom. 

Älta



Arbetsgruppen ”drogförebyggande” 

• Det är för tillfället lugnt i Älta centrum och lugnt runt Älta fritidsgård vad gäller 
frågor kring alkohol och droger. 

• Insatsen Höstglöd visar att det sker del försäljning av droger i Älta centrum och 
vid Cirkle K macken. Det rör sig fr.a. om äldre ungdomar från Tyresö. En uppsjö 
av Smirnoff flaskor i hela Nacka, så även i Älta. Antal narkotikabrott har minskat 
i Älta, men antal misstänkta under 18 så har ökat något. 

• Fritidsgården har bjudit in tjejjouren till Stavsborgsskolan för att det varit 
mycket nätmobbing på Stavsborgsskolan. 

• En del ungdomar med asiatiskt ursprung har blivit kränkta med anledning av 
Coronavirusets spridning. Detta sker fr.a. på de sociala medier som 
ungdomarna är inne på. Viktigt att vuxna tar ett större ansvar i denna fråga. 

Älta
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